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Protokół Nr XXI/12 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej 26 kwietnia 2012 r. 

 
Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miasta przy ul. Piramowicza 32 i trwała od 
godz. 14.00 do 20.25. 
 
 
Ad. 1. 
Otwarcia sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niemiec.  
Po przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że sesja jest prawomocna – w 
chwili stwierdzania prawomocności sesji uczestniczyło w niej 13 radnych, a po 
przybyciu kolejnych radnych obecnych było 23. 
Lista obecności dołączona jest do protokółu 
Z powodu innych obowiązków służbowych, w obradach Rady nie uczestniczył Tomasz 
Wantuła, prezydent miasta.  
 
Radni minutą ciszy uczcili pamięć śp. Agaty Kowalskiej, długoletniej kierownik BRM. 
 
Następnie głos zabrał Kazimierz Pietrzyk, który podziękował Radzie Miasta i Prezydentowi 
Miasta za wsparcie Klubu ZAKSA. 
 
Do przesłanego radnym porządku obrad nie wniesiono żadnych zmian. W związku z 
powyższym XXI obrady Rady odbywały się zgodnie z porządkiem obrad: 
  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta. 
4. Informacja Prezydenta Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
5. Wniosek Zakładu Energetyki –Blachownia Sp. z o.o. o zatwierdzenie taryfy dla 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
6. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy z Organizacjami 

pozarządowymi za 2011r. 
7. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Kędzierzyn-Koźle. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 
publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

2. określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania 
Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Kędzierzynie-Koźlu,  

3. stanowiska Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle dotyczącego niekorzystnego dla 
przyszłości żeglugi na rzece Odrze projektu rozporządzenia Parlamentu 
Europejskiego i Rady Unii Europejskiej w sprawie unijnych wytycznych 
dotyczących rozwoju Transeuropejskiej Sieci Transportowej (2011/0294 COD) 
oraz wpisania Odrzańskiej Drogi Wodnej na listę inwestycji priorytetowych 
w ramach Transeuropejskiej Sieci Transportowej, 
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4. udzielenia Dyrektorowi Miejskiego Zarządu Oświaty i Wychowania 
Kędzierzyn-Koźle upoważnienia do wydawania decyzji administracyjnych                    
z zakresu refundacji kosztów kształcenia zawodowego pracowników 
młodocianych, 

5. nadania imienia Publicznemu Gimnazjum nr 2 w Kędzierzynie-Koźlu, 
6. przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2012-

2015, 
7. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu                   

w zakresie dofinansowania działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej                   
w Kędzierzynie-Koźlu 

8. uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2012 roku, 

9. wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, w zamian za 
wygaśnięcie zobowiązań podatkowych z tytułu podatku od nieruchomości, 
prawa własności nieruchomości gruntowej, składającej się z działki nr 1886/4, 
położonej w Kędzierzynie-Koźlu, obręb Koźle, stanowiącej własność Miejskich 
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., 

10. wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, w zamian za 
wygaśnięcie zobowiązań podatkowych z tytułu podatku od nieruchomości, 
prawa własności nieruchomości gruntowej, składającej się z działki nr 1813/15, 
położonej w Kędzierzynie-Koźlu, obręb Koźle, stanowiącej własność Miejskich 
Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., 

11. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej 
w Kędzierzynie-Koźlu, przy ul. Karola Szymanowskiego 33A, 

12. wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej 
w Kędzierzynie-Koźlu, przy ul. Plebiscytowej 3, 

13. zmian w budżecie miasta na rok 2012 , 
14. zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej, 
15. zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach 

na ławników. 
9. Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną.  
10. Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje           

i zapytania.  
11. Rozpatrzenie zmian w składzie osobowym Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
12. Wolne wnioski.  
13. Zakończenie obrad. 
 
Ad. 2. 

Radni nie wnieśli uwag do protokółu Nr XX/12 z sesji Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle odbytej 29 marca 2012 r. W związku z powyższym 
wiceprzewodniczący Rady Miasta Marek Niemiec stwierdził przyjęcie ww. protokółu. 
 
Ad. 3. 
Informację o bieżącej działalności przewodniczącej Rady oraz korespondencji 
w okresie międzysesyjnym przedstawił Marek Niemiec wiceprzewodniczący Rady 
Miasta.  
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(pisemna informacja dołączona  do nin. protokółu) 
 
Ad. 4. 
Informację o działaniach i decyzjach podjętych przez Prezydenta Miasta w okresie 
międzysesyjnym przedstawiła Ewa Dudzińska, Z-ca  Prezydenta Miasta.  

(pisemna informacja dołączona  do nin. protokółu) 
 
Ad. 5. 
Wniosek Zakładu Energetyki –Blachownia Sp. z o.o. o zatwierdzenie taryfy dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 
 
Ewa Dudzińska, z-ca prezydenta miasta poinformowała, że wniosek Zakładu 
Energetyki-Blachownia Sp. z o.o. o zatwierdzenie taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków został przedłożony Radzie 
informacyjnie. Powodem jest złożenie wniosku do Urzędu Miasta w dniu 28 lutego 
2012 r., tj. po upływie terminu wskazanego w art. 24 ust. 2 ustawy o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków. 
 
Ad. 6. 
Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy z Organizacjami 
pozarządowymi za 2011r. 
 
Informację na temat współpracy z organizacjami pozarządowymi przedstawił Michał 
Kuś, specjalista-koordynator współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi. 
(pisemna informacja dołączona do protokółu) 
 
Rafał Olejnik, przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała ww. sprawozdanie. 
 
Ryszard Pacułt, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 
poinformował, że komisja przyjęła do wiadomości Sprawozdanie z realizacji 
Programu Współpracy Gminy z Organizacjami pozarządowymi za 2011r. 
 
Ewa Odulińska interesowała się sposobem pozyskiwania danych do sprawozdania 
oraz zadaniami realizowanymi przez Stację Opieki Caritas. Poprosiła o bliższą 
informację na temat danych dot. wizyt domowych (1537) i pielęgnacji obłożnie 
chorych (1772). Poruszyła również temat opieki rehabilitacyjnej prowadzonej przez 
gabinet rehabilitacyjny Caritas – poprosiła o informację czy taka opieka jest 
prowadzona również w warunkach domowych oraz w jaki sposób gmina rozlicza ww.  
gabinet z wykonania zabiegów w ramach środków zaplanowanych w  programie 
ochrony zdrowia na opiekę rehabilitacyjną.  
 
Po wyjaśnieniach udzielonych przez  Michała Kusia, specjalistę-koordynatora 
współpracy gminy z organizacjami pozarządowymi, i Iwonę Szwedę, kierownika 
Wydziału Polityki Mieszkaniowej, Spraw Socjalnych i Zdrowia – głos zabrał Rafał 
Olejnik i Ewa Odulińska – zasugerowali aby w następnym roku gmina zmodyfikowała 
treść umowy z gabinetem rehabilitacyjnym Caritas o zapis dot. prowadzenia 
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oddzielnego rejestru  wykonanych zabiegów rehabilitacyjnych ze środków programu 
ochrony zdrowia. 
 
Marek Niemiec zwrócił się z prośbą o przyśpieszenie prac związanych z przyznaniem 
dotacji dla organizacji pozarządowych w zakresie kultury, sportu i rekreacji, aby 
mogły one płynnie od początku roku  realizować powierzone przez gminę zadania. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta przedstawił harmonogram prac poprzedzających 
przyznanie dotacji dla organizacji pozarządowych. Przypomniał, że organizacje 
pozarządowe mają również własny wkład finansowy, co powinno gwarantować ich 
płynną działalność. 
 
Michał Kuś uzupełniając wypowiedź zastępcy prezydenta miasta poinformował, że na 
wydłużenie procesu poprzedzającego przyznanie dotacji miały również wpływ 
niewłaściwie złożone wnioski (nieaktualne formularze), które wymagały korekty. 
Poinformował o planach zorganizowania w tym roku szkolenia na temat wypełniania 
wniosków.  
 
W dalszej dyskusji udział wzięli: 
Elżbieta Czeczot, Łukasz Szostak, Rafał Olejnik, Adam Sadłowski, Zbigniew Barszcz 
– dyskusja dotyczyła możliwości refinansowania wydatków poniesionych przez klubu 
sportowe przed datą podpisania umowy z Gminą na realizację określonego zadania. 
 
Ewa Dudzińska, z-ca prezydenta miasta zadeklarowała sprawdzenie ww. możliwości i 
ewentualne doprecyzowanie zapisów w regulaminie. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta miasta zwrócił uwagę, że dotacje z budżetu miasta mają 
wspomagać działalność klubów sportowych i innych organizacji pozarządowych. 
Przypomniał, że kluby  sportowe deklarują również  własny wkład finansowy na 
prowadzenie działalności. 
 
W związku z brakiem zgłoszeń do dalszej dyskusji, przystąpiono do realizacji 
kolejnego punktu porządku obrad. 
 
  
Ad. 7. 
Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Kędzierzyn-Koźle. 
 
Wprowadzenia do tematu dokonała Agata Morkis, z-ca dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu.  
 
Radni wnieśli szereg uwag do danych liczbowych zawartych w pisemnej informacji. 
I tak: 
- Telesfor Jankowski zwrócił uwagę na dane zawarte na str. 5 dot. liczby oczekujących 
na mieszkanie z gminy – jest wykazana liczba 1071. Zdaniem radnego są to 
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nieaktualne dane, gdyż w 2011 roku lista osób oczekujących została zweryfikowana i 
znacznie skrócona.  
Kolejne uwagi radnego dotyczyły danych: 
- str. 7: dot. liczby świadczeń pieniężnych i liczby świadczeń niepieniężnych oraz 
przyczyn przyznania świadczeń, 
- str. 11 – zadania własne gminy - w 2009 roku kwota świadczeń  wynosi  4 758 tys.zł. 
w 2011 roku  i prognoza na następny rok - wykazano kwotę 6 418 tys.zł. 
- w części dot. zasiłku celowego wykazano za rok 2009: 
 liczba osób ogółem, którym przyznano decyzją świadczenie – 1 638, 
 liczba świadczeń ogółem – 0, 
 kwota świadczeń, w tys. zł. 962. 
- str. 12 -  wykazana odpłatność gminy za pobyt w domu pomocy: 
 liczba osób ogółem, którym  przyznano decyzją świadczenie – w 2009 r. wykazano 
88; prognozy roku następnego 126 
- kwota świadczeń, w tys. zł. 755, prognozy roku następnego 1 890. 
- str. 13 – podobne uwagi dot. danych o dodatkach mieszkaniowych  
- str. 15 – w danych o noclegowniach, schroniskach i domach dla osób bezdomnych – 
przy każdej pozycji wykazano „0”. 
- str. 16 – dot. Klubu Integracji Społecznej: 
Liczba jednostek organizacyjnych 0 wykazano „0” 
Liczba uczestników zajęć wykazano: w 2009 roku 217 oraz 130 prognozy roku 
następnego. 
- str. 17 dot. Uniwersytetu III wieku – w pozycji dot. liczby jednostek organizacyjnych 
i liczby uczestników wykazano „0”. 
Ponadto poprosił o bliższą informacje na temat kadry ośrodka pomocy społecznej (str. 
23) poz. 22 „robotnicy” oraz o uzasadnienie wzrostu kosztów prowadzenia i 
utrzymania ośrodka pomocy społecznej, gdzie w 2009 roku wykazano 5 436 tys. zł. a 
prognozy roku 2012 zaplanowano 9 087 tys.zł. 
- nawiązując do danych zawartych  na str. 9 i 36 podzielił się uwagami na temat 
potrzeby ukierunkowania prac w celu przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomani. 
Na zakończenie poprosił o informację w jaki sposób pracownicy MOPS dokonują 
weryfikacji wniosków o świadczenie z pomocy społecznej. 
 
Agata Morkis poinformowała, że dane te są  narzucane przez system ze sprawozdania 
tzw. MPIPS, co powoduje, że autorzy opracowania nie mają możliwości generowana 
zmian. Poinformowała również o trwających pracach nad systemem w celu uniknięcia 
powstania w przyszłości podobnych błędów. Poinformowała o pracach związanych z 
weryfikacją wniosków o świadczenie z MOPS. 
 
Elżbieta Czeczot poinformowała o trudnościach na jakie napotkały ośrodki pomocy 
społecznej z opracowaniem pisemnej informacji pt. „Ocena zasobów pomocy 
społecznej”. Trudności wynikały między innymi z krótkiego terminu sporządzenia 
opracowania oraz narzuconego programu do którego należało wprowadzić dane. 
 
Ewa Odulińska zwróciła uwagę na dane ze str. 9 dot. rodzin wielodzietnych: 
 w poz. dot.  rodzin ogółem jest liczba 13; 
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 w poz. dot. liczby osób ogółem w rodzinach jest liczba 1 197 
Podobna uwaga dotyczy danych dot. alkoholizmu, gdzie wykazano liczbę rodzin 
ogółem 26 oraz liczbę osób ogółem w rodzinach wykazano 448. 
 
Agata Morgis zgodziła się, że być może dane są nieczytelne jednak wynikają z 
systemu. Wyraziła nadzieję, że w przyszłym roku system zostanie dopracowany i tego 
typu trudności nie powtórzą się. 
 
Łukasz Szostak zwrócił uwagę na dane ze str. 5 dot. liczby zarejestrowanych w gminie 
podmiotów gospodarczych: w roku 2010 jest zarejestrowanych 7 044 podmiotów a w 
2011 roku  3 747. 
Poprosił o zinterpretowanie danych liczbowych ze str. 22 dot. kadry  MOPS. 
 
Agata Morkis, z-ca dyrektora MOPS wyjaśniła, że są to dane przekazane z Urzędu 
Miasta i dotyczą podmiotów zarejestrowanych w Urzędzie, natomiast nie ma danych 
dot. podmiotów zarejestrowanych w sądach. Omówiła również dane dot. zatrudnienia 
w MOPS.  
 
Ryszard Pacułt nawiązując do danych: 
- str. 5 dot. liczby szkół podstawowych zwrócił uwagę na błąd w danych dot. roku 
2011 ( jest liczba 17), natomiast w roku 2010 jest liczba 16, co oznacza utworzenie  
jednej szkoły podstawowej, 
-  str. 7, na której zostały zawarte między innymi dane o świadczeniach przyznanych w 
ramach zadań zleconych  – zwrócił uwagę, że w  roku 2009 liczba rodzin ogółem 
wynosiła 233 natomiast w roku 2010 tylko 55. Poprosił o uzasadnienie spadku, 
- str. 17  poprosił o uzupełnienie informacji na temat Uniwersytetu III Wieku.  
Na zakończenie nawiązał do „Wprowadzenia”  i zwrócił się z prośbą o poszerzenie 
informacji na temat działających w mieście instytucji kultury, gdyż informacja jest 
bardzo lakoniczna i nie odzwierciedla stanu faktycznego. 
 
Agata Morkis zgodziła się, że przedłożona Radzie wersja „wprowadzenia” może 
rodzić tego typu uwagi. Zapewniła o współpracy z Uniwersytetem III wieku, a brak 
danych być może wynikać  ze zmian  organizacyjnych w tym stowarzyszeniu.  
 
Grzegorz Peczkis zaproponował aby nie przedkładać Radzie dokumentów, które nie 
zostały przedyskutowane na posiedzeniach komisji problemowych. Dzieląc się 
uwagami do opracowania pt. „Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla 
gminy Kędzierzyn-Koźle” poparł wypowiedzi radnych, którzy wskazywali na dane, 
które po wprowadzeniu do systemu są nieczytelne i budzą wątpliwości. 
 
Wojciech Jagiełło podzielił się wątpliwościami, czy radni powinni w takiej formie 
otrzymać informację. Podał przykład  informacji jaką radni otrzymują na temat 
oświaty, gdzie dane przekazane do systemu są przetworzone i skomentowane.  
 
Elżbieta Czeczot, przewodnicząca Rady Miasta, uzasadniła późne przekazanie radnym 
ww. opracowania oraz poinformowała o ustawowym obowiązku przedłożenia Radzie 
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do 30 kwietnia  oceny zasobów pomocy społecznej. Materiał ten jest przedkładany 
informacyjnie, a uwagi radnych będą odnotowane w protokole. Wyraziła nadzieję, że 
w przyszłym roku system zostanie dopracowany, będzie dłuższy czas na zebranie 
danych i wykonanie Ocen. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu, prowadząca obrady ogłosiła 10 
minut przerwy (przerwa trwała od 16.05 do 16.20) 
 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum przystąpiono do  realizacji punktu  8 
porządku obrad. 
 
Ad. 8. 
 
1. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 
 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Tadeusz Urbańczyk, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej, 
- Telesfor Jankowski, przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju 
 
Łukasz Szostak zwrócił się z prośbą do specjalisty-koordynatora współpracy gminy z 
organizacjami pozarządowymi, o przekazywanie radnym informacji o możliwości 
złożenia wniosków  na realizację  zadań w ramach inicjatywy lokalnej. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, podejmując uchwałę stosunkiem głosów 
„za” 14, „przeciw” 0, „wstrzymujących się” 1 głos. 
 
 

Uchwała Nr XXI/268/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
w sprawie określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o  realizację 

zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
2. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz 

organizacji i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w 
Kędzierzynie-Koźlu,  

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Tadeusz Urbańczyk, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej, 
- Telesfor Jankowski, przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju 
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Michał Kuś zwrócił uwagę na błąd w treści § 3 ust. 3. - w projekcie uchwały jest zapis 
„3. Z zastrzeżeniem ust. 4. przedstawicieli organizacji w GRDPP wskazują spośród siebie 
kandydaci na członków GRDPP, zgłoszeni  przez organizacje w trybie określonym w § 4,                    
w drodze  wyboru  4 osób, które w głosowaniu jawnym uzyskają największą liczbę głosów.” 
Należy poprawić na: 
3. Z zastrzeżeniem ust. 4. przedstawicieli organizacji w GRDPP wskazują spośród siebie 
kandydaci na członków GRDPP, zgłoszeni  przez organizacje w trybie określonym w § 4,                    
w drodze  wyboru  5 osób, które w głosowaniu jawnym uzyskają największą liczbę głosów. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. 
„za” oddano 17 głosów. 
 

Uchwała Nr XXI/269/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu 

działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Kędzierzynie-Koźlu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
3. Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

dotyczącego niekorzystnego dla przyszłości żeglugi na rzece Odrze projektu 
rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej w sprawie 
unijnych wytycznych dotyczących rozwoju Transeuropejskiej Sieci Transportowej 
(2011/0294 COD) oraz wpisania Odrzańskiej Drogi Wodnej na listę inwestycji 
priorytetowych w ramach Transeuropejskiej Sieci Transportowej, 

 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 

Naturalnego, 
- Telesfor Jankowski, przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju 
 
Grzegorz Peczkis popierając projekt uchwały, wskazał na potrzebę podjęcia działań w 
celu rewitalizacji portu i przywrócenia żeglowności na Odrze.  
 
Adam Sadłowski zaapelował o prężne przygotowanie konferencji na temat Odry, która 
zaplanowana jest w dniach 28-29 września br.  
 
Telesfor Jankowski poinformował, że działania w kierunku użeglownienia Odry 
podjęły wszystkie województwa leżące wzdłuż tej rzeki. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. 
„za” oddano 20 głosów. 
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Uchwała Nr XXI/270/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 

w sprawie stanowiska Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle dotyczącego 
niekorzystnego dla przyszłości żeglugi na rzece Odrze projektu rozporządzenia 
Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej w sprawie unijnych wytycznych 
dotyczących rozwoju Transeuropejskiej Sieci Transportowej (2011/0294 COD) oraz 
wpisania Odrzańskiej Drogi Wodnej na listę inwestycji priorytetowych w ramach 
Transeuropejskiej Sieci Transportowej. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Dyrektorowi Miejskiego Zarządu Oświaty i 

Wychowania Kędzierzyn-Koźle upoważnienia do wydawania decyzji 
administracyjnych z zakresu refundacji kosztów kształcenia zawodowego 
pracowników młodocianych, 

 
Tadeusz Urbańczyk poinformował, że Komisja Prawno-Administracyjna pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. 
„za” oddano 20 głosów. 
 

Uchwała Nr XXI/271/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
w sprawie udzielenia Dyrektorowi Miejskiego Zarządu Oświaty i Wychowania  
Kędzierzyn-Koźle upoważnienia do wydawania decyzji administracyjnych z 
zakresu refundacji kosztów kształcenia zawodowego pracowników młodocianych 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Publicznemu Gimnazjum nr 2 w 

Kędzierzynie-Koźlu, 
 
propozycja nadania nazwy im Jana Kochanowskiego. 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Ryszard Pacułt, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej, 
- Tadeusz Urbańczyk, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. 
„za” oddano 20 głosów. 
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Uchwała Nr XXI/272/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
 

w sprawie nadania imienia Publicznemu Gimnazjum nr 2 w Kędzierzynie-Koźlu. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2012-2015, 
 
Po wysłuchaniu informacji o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały przez 
Komisję Zdrowia, Spraw Socjalnych i Rodziny oraz upewniwszy się, że nie ma 
zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady Elżbieta Czeczot poddała projekt uchwały 
pod głosowanie: 
„za” oddano 18 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 1 głos 
 

Uchwała Nr XXI/273/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego  
na lata  2012-2015 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko-Kozielskiemu w zakresie dofinansowania działalności Warsztatów 
Terapii Zajęciowej  w Kędzierzynie-Koźlu 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Ewa Odulińska, wiceprzewodnicząca Komisji ZSSiR, 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. 
„za” oddano 20 głosów. 

Uchwała Nr XXI/274/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu                    

w zakresie dofinansowania działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej                                    
w Kędzierzynie-Koźlu 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Kędzierzyn-Koźle w 2012 roku, 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 
Naturalnego. 
 
O dodatkowe informacje na temat zapewnienia miejsca schronienia dla odłowionych 
bezdomnych kotów poprosił radny Andrzej Kopeć. 
 
Gabriela Helbin–Gołasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa 
udzielając odpowiedzi poinformowała, że miasto odławia tylko te bezdomne zwierzęta 
dla których zapewnia miejsce w schronisku. Aktualnie koty nie są odławiane, gdyż 
schronisko jest miejscem dla bezdomnych psów, a ponadto koty żyjące na mieście nie 
są kotami bezdomnymi lecz  są kotami wolno żyjącymi. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, podejmując uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0, 
„wstrzymujących się” 3 głosy 
 

Uchwała Nr XXI/275/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle w 2012 roku 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-

Koźle, w zamian za wygaśnięcie zobowiązań podatkowych z tytułu podatku od 
nieruchomości, prawa własności nieruchomości gruntowej, składającej się z działki 
nr 1886/4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, obręb Koźle, stanowiącej własność 
Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 

Naturalnego, 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Grzegorz Mankiewicz powołując się na dane zawarte we wniosku MWiK w sprawie  
zatwierdzenia taryfy cen i opłat za usługi zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 
zbiorowego odprowadzania ścieków – zwrócił uwagę na dodatni wynik finansowy  tej 
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spółki. Poprosił o informację czy prezydent miasta analizował inne warianty przejęcia 
nieruchomości gruntowej. Wyraził obawy, że inne podmioty mogą zwrócić się z 
podobnym wnioskiem i w ten sposób pozbędą się zobowiązań podatkowych. 
 
Odpowiedzi udzieliły Ewa Dudzińska, z-ca prezydenta miasta i Joanna Hariasz, 
skarbnik miasta – panie uzasadniły proponowaną formę przejęcia nieruchomości 
gruntowej. 
 
Grzegorz Peczkis poprosił o informację czy wartość nieruchomości gruntowej 
określona przez biegłego  jest równa kwocie zobowiązania podatkowego. 
 
Ewa Dudzińska udzieliła twierdzącej odpowiedzi.  
 
Grzegorz Peczkis zwrócił się z pytaniem dot. powodów powstania zobowiązań 
podatkowych MWiK. 
 
Barbara Bryndal, prezes Spółki MWiK, udzielając odpowiedzi potwierdziła dobre 
wyniki finansowe spółki oraz poinformowała, że zaległości podatkowe powstały w 
2010 roku. 
 
Grzegorz Peczkis kontynuując pytania, poprosił o odniesienie się do pogłosek, że  
kanalizacja burzowa,  separatory i piaskowniki są za duże do rzeczywistych potrzeb, 
co podwyższa koszty eksploatacji. 
 
Barbara Bryndal, prezes Spółki MWiK zaprzeczając  tym pogłoskom poinformowała, 
że wszystko zostało zaprojektowane i wykonane zgodnie ze sztuka inżynierską.  
 
Ryszard Pacułt nawiązując do pisemnego uzasadnienia dołączonego do projektu 
uchwały, zwrócił uwagę na zapis „Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle na posiedzeniu 
przy udziale Zespołu Opiniującego w dniu 27 października 2011 r. negatywnie 
zaopiniował projekt uchwały Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w sprawie wyrażenia 
zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, w zamian za wygaśnięcie 
zobowiązań podatkowych z tytułu podatku od nieruchomości prawa własności 
nieruchomości gruntowej, składającej się z działek be 1813/9, 1813/15, 1886/3, 
1886/4, 1893/4, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, obręb Koźle, stanowiącej własność 
Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o.” 
 
Ewa Dudzińska, z-ca prezydenta miasta wyjaśniła, że prezydent miasta negatywnie 
ustosunkował się do projektu uchwały, który dotyczył nieruchomości gruntowej 
składającej się z kilku działek, na których usytuowana jest wieża przy ul. Filtrowej. 
Prezydent postanowił ponownie rozpatrzyć wniosek MWiK jeżeli dach wieży zostanie 
wyremontowany. Działka wyszczególniona w przedłożonym Radzie projekcie 
uchwały zostanie pozyskana między innymi na poszerzenie pasa drogowego w celu 
wydzielenia parkingu przy przedszkolu, a część zostanie podzielona na działki 
budowlane i skierowana do sprzedaży. 
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Zbigniew Barszcz i Andrzej Kopeć poparli koncepcję przejęcia działki i 
zagospodarowania przez gminę terenu. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała 
projekt uchwały pod głosowanie: 
 „za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 1 głos 
 

Uchwała Nr XXI/276/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, w zamian za 
wygaśnięcie zobowiązań podatkowych z tytułu podatku od nieruchomości, prawa 
własności nieruchomości gruntowej, składającej się z działki nr 1886/4, położonej  
w Kędzierzynie-Koźlu, obręb Koźle, stanowiącej własność Miejskich Wodociągów  
i Kanalizacji Sp. z o.o. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę 

Kędzierzyn-Koźle, w zamian za wygaśnięcie zobowiązań podatkowych z tytułu 
podatku od nieruchomości, prawa własności nieruchomości gruntowej, składającej 
się z działki nr 1813/15, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, obręb Koźle, 
stanowiącej własność Miejskich Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 

Naturalnego, 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, podejmując uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” oddano 19 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 1 głos. 
 

Uchwała Nr XXI/277/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, w zamian za 
wygaśnięcie zobowiązań podatkowych z tytułu podatku od nieruchomości, prawa 
własności nieruchomości gruntowej, składającej się z działki nr 1813/15, położonej  
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w Kędzierzynie-Koźlu, obręb Koźle, stanowiącej własność Miejskich Wodociągów  
i Kanalizacji Sp. z o.o. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, przy ul. Karola Szymanowskiego 
33A, 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 

Naturalnego. Jednocześnie poinformował o uwagach i sugestiach członków komisji, 
aby Urząd dokonał ponownego podziału geodezyjnego, gdyż obecnie do 
nieruchomości jest bardzo wąski wjazd. Okoliczność ta może utrudnić sprzedaż ww. 
nieruchomości.  

 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. 
„za” oddano 21 głosów, 
 

Uchwała Nr XXI/278/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej 
w Kędzierzynie-Koźlu, przy ul. Karola Szymanowskiego 33A  

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

zabudowanej, położonej w Kędzierzynie-Koźlu, przy ul. Plebiscytowej 3, 
 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawili: 
- Robert Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
- Zbigniew Barszcz, przewodniczący Komisji Urbanistyki, Architektury i Środowiska 

Naturalnego. Poinformował o sugestii członków komisji aby przed zbyciem 
nieruchomości przemyśleć możliwość jej wykorzystania na potrzeby gminy. 

 
Grzegorz Mankiewicz  zaproponował uporządkowanie terenu, co pozwoli na 
uzyskanie wyższej ceny. 
 
Ewa Dudzińska, z-ca prezydenta miasta poinformowała, że w budżecie miasta na rok 
2012 roku nie ma środków na taką inwestycję. Poinformowała również, że grunty 
oszacowane przez rzeczoznawcę mają wartość 162 tys. zł, natomiast obiekty 
budowlane 389 tys. zł. 
Adam Sadłowski podzielił się uwagą, że cena jest zbyt niska oraz wyraził obawy, że 
przyszły właściciel postawi w tym miejscu market. 
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Po stwierdzeniu, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady poddała 
projekt uchwały pod głosowanie: 
 „za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 1, 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr XXI/279/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej, położonej 
w Kędzierzynie-Koźlu, przy ul. Plebiscytowej 3 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

Przewodnicząca obrad Elżbieta Czeczot ogłosiła 10 minut przerwy (przerwa trwała od 17.15 
do 17.30) 
Po wznowieniu obrad i stwierdzeniu kworum o głos poprosił radny Rafał Olejnik, 
który zgłosił wniosek o poszerzenie porządku obrad XXI sesji o punkt, w którym Rada 
dokona wyboru drugiego wiceprzewodniczącego Rady Miasta. Przypomniał, że 
zgodnie ze Statutem Gminy Rada Miasta powinna mieć dwóch 
wiceprzewodniczących, natomiast od dłuższego czasu  wymóg ten nie jest spełniony. 
 
Elżbieta Czeczot, przewodnicząca Rady Miasta poinformowała, że brak drugiego 
wiceprzewodniczącego stwarza trudności w kierowaniu pracami Rady Miasta.  
Następnie poddała pod głosowanie wniosek o poszerzenie porządku obrad XXI sesji o 
punkt, w którym Rada dokona wyboru drugiego wiceprzewodniczącego Rady Miasta: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 1 
„wstrzymujących się” 2 głosy. 
Wniosek uzyskał akceptację Rady Miasta. 
 
Przewodnicząca obrad poinformowała o  wprowadzeniu punktu 13. w którym Rada 
dokona wybory drugiego Wiceprzewodniczącego Rady Miasta. 
W związku z tym numeracja kolejnych punktów, tj. od zmian w budżecie miasta  
ulegnie zmianie. 
 
Grzegorz Peczkis poddał pod rozwagę, czy drugi wiceprzewodniczący jest potrzebny 
w Radzie Miasta. 
 
Elżbieta Czeczot ponownie uzasadniła uzupełnienie zespołu kierującego pracami Rady 
Miasta oraz przypomniała zapisy Statutu Gminy, które mówią o dwóch 
wiceprzewodniczących Rady Miasta. Poinformowała również o swoich planach 
urlopowych. 
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Rafał Olejnik poparł uzasadnienie Elżbiety Czeczot. Wyjaśnił również, że nie złożył 
ww. wniosku na początku obrad, gdyż obecnych wówczas było tylko 13 radnych. 
 
Radca prawny Maciej Pająk poinformował, że nie ma potrzeby uzasadniania 
propozycji wprowadzenia do porządku obrad wyboru drugiego 
wiceprzewodniczącego, gdyż od dłuższego czasu Rada Miasta funkcjonuje z 
naruszeniem Statutu Gminy w sytuacji gdy Statut Gminy stanowi, że Rada Miasta 
liczy dwóch wiceprzewodniczących. 
 
13. Wybór drugiego wiceprzewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
Rafał Olejnik zgłosił kandydaturę radnej Haliny Mińczuk. 
Halina Mińczuk wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Wojciech Jagiełło zgłosił kandydaturę radnego Grzegorza Mankiewicza. 
Grzegorz Mankiewicz wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Po stwierdzeniu, że innych kandydatur nie ma, prowadząca obrady poprosiła o 
zgłaszania kandydatur do komisji skrutacyjnej: 
 
- Rafał Olejnik zgłosił do składu komisji skrutacyjnej Zbigniewa Barszcza.  
- Zbigniew Barszcz zgłosił  do składu komisji Huberta Majnusza 
- Tadeusz Urbańczyk zgłosił do składu komisji Łukasza Szostaka 
- Ryszard Pacułt zgłosił  do prac w komisji skrutacyjnej Halinę Fogel. 
Wszyscy zgłoszeni kandydaci zgodzili się wejść w skład komisji skrutacyjnej. 
Rada jednogłośnie, tj. 20 głosów „za”,  zaakceptowała skład komisji skrutacyjnej w 
osobach: Zbigniew Barszcz, Hubert Majnusz, Łukasz Szostak i Halina Fogel. 
 
Zgodnie z procedurą tajnego głosowania, komisja skrutacyjna udała się do  
oddzielnego pomieszczenia w celu przygotowania kart do głosowania. 
Prowadząca obrady  Elżbieta Czeczot ogłosiła przerwę do czasu zakończenia prac 
komisji skrutacyjnej. 
Po przerwie przewodniczący komisji skrutacyjnej Hubert Majnusz omówił układ karty 
do głosowania i sposób głosowania. Jednocześnie poprosił radcę prawnego o opinię, 
czy kandydaci mogą wziąć udział w głosowaniu. 
 
Linię orzecznictwa w powyższej kwestii przedstawił radca prawny Maciej Pająk.  
Grzegorz Mankiewicz i Halina Mińczuk poinformowali, że nie będą brali udziału w 
tajnym głosowaniu. 
 
Następnie komisja skrutacyjna rozdała karty do głosowania odczytując z listy 
obecności nazwiska radnych. 
 
Po rozdaniu kart do głosowania i stwierdzeniu, że wszyscy uczestniczący w 
głosowaniu wrzucili karty do urny wyborczej, komisja skrutacyjna udała się do Biura 
Rady Miasta, celem sporządzenia protokółu z tajnego głosowania. 
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Prowadząca obrady  Elżbieta Czeczot ogłosiła przerwę do czasu zakończenia prac 
komisji skrutacyjnej. 
 
Po przerwie przewodniczący Hubert Majnusz odczytał „protokół komisji skrutacyjnej 
powołanej na XXI sesji Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle  w dniu 26 kwietnia 2012r. 

dla wyboru drugiego Wiceprzewodniczącego  Rady Miasta 
 

Komisja w składzie: 
1. Hubert Majnusz  - Przewodniczący 
2. Zbigniew Barszcz - Członek 
3. Halina Fogel  - Członek 
4. Łukasz Szostak  -    Członek 
 
Na Wiceprzewodniczącego Rady Miasta zgłoszono następujące kandydatury: 
1. Grzegorz Mankiewicz 
2. Halina Mińczuk 
 
Obecnych na sesji wg listy obecności było 23 radnych. 
Głosowało 21 radnych.  
Kandydaci nie brali udziału w głosowaniu. 
Głosów ważnych oddano 20 
Głosów nieważnych oddano 1 
 
Kandydatura Grzegorza Mankiewicza  uzyskała 4 głosy. 
Kandydatura Haliny Mińczuk uzyskała 15 głosów. 
 
Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdza, że  Wiceprzewodniczącą Rady Miasta 
wybrana została Halina Mińczuk.” 
(protokół komisji skrutacyjnej dołączony do nin. protokółu) 
 

Uchwała Nr XXI/280/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn – Koźle 
 z dnia 26 kwietnia 2012 r. 

  
w sprawie wyboru  Wiceprzewodniczącego  Rady Miasta Kędzierzyn - Koźle 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Po okolicznościowym wystąpieniu wiceprzewodniczącej Haliny Mińczuk, 
przystąpiono do realizacji kolejnych punktów porządku obrad. 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2012. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot przypomniała, że oprócz projektu 
uchwały radni otrzymali autopoprawki prezydenta miasta z dnia 23 i 26 kwietnia br. 
Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej Robert Młodziński poinformował, 
że w tracie prac związanych z zaopiniowaniem projektu ww. uchwały, komisja 
przyjęła wniosek złożony przez radnego Andrzeja Kopecia o wykreślenie z projektu 
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zmian w budżecie miasta na rok 2012 zadania o nazwie: „Wykonanie i montaż ścianki  
do wspinaczki w hali sportowej przy ulicy Jana Pawła II” i przeznaczenie wolnej 
kwoty na rezerwę ogólną. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z powyższym wnioskiem i 
autopoprawką z dnia  23 kwietnia br.  

 

Ewa Dudzińska, z-ca prezydenta miasta poinformowała o negatywnym stanowisku 
prezydenta miasta do wnioskowanej przez  komisję zmiany. 

 
Grzegorz Mankiewicz  nawiązując do autopoprawki z dnia 26 kwietnia, gdzie została 
zaplanowana między innymi kwota 400.000,00zł na dofinansowanie kosztów 
realizacji inwestycji dla PKP PLK S.A. -  poprosił o przedstawienie informacji o  
wynikach rozmów z przedstawicielami PKP w sprawie remontu wiaduktu. 
 
Ewa Dudzińska, z-ca prezydenta miasta poinformowała o uzgodnieniach: 
- PKP Dworce Polskie wyremontują dworzec, 
- PKP Polskie Linie Kolejowe wyremontują wiadukt, przy wsparciu gminy 
Kędzierzyn-Koźle, która chce sfinansować PT, czyli dokumentację tego remontu, 
- gmina Kędzierzyn-Koźle deklaruje zagospodarowanie terenu wokół dworca i 
wiaduktu, czyli budowę dwóch skrzyżowań w pobliżu wiaduktu, tj. skrzyżowanie ul. 
Kozielskiej z ul. Towarową i skrzyżowania al. Jana Pawła II z ulicą Grunwaldzką i 
Karola Miarki oraz uporządkowanie otoczenia przed dworcem.  
 
Joanna Hariasz, skarbnik miasta uzasadniła ujęcie w załączniku nr 6 do uchwały Nr 
XVII/203/11 w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2012 zadań 
wyszczególnionych w autopoprawce datowanej  26.04.2012 r.  
 
Grzegorz Mankiewicz interesował się planowanymi rozwiązaniami wykonania 
przejścia dla pieszych pod wiaduktem oraz terminem zakończenia wykonania tego 
zadania. Ponadto nawiązując do planowanych kwot przeznaczonych na doposażenie 
placów zabaw, zaproponował, aby w pierwszej kolejności zadbać o ogrodzenie tych 
placów. 
 
Odpowiedzi udzieliła z-ca prezydenta miasta Ewa Dudzińska - w projekcie umowy 
przesłanym do PKP PLK proponowany jest termin realizacji inwestycji w latach 2013-
2014. Dotychczasowy tunel będzie przeznaczony dla samochodów, natomiast dla 
pieszych i rowerzystów zostanie wykonane nowe przejście. W dalszej części 
uzasadniła kwoty przeznaczone na wyposażenie palców zabaw. 
 
Andrzej Kopeć poinformował, że składając  wniosek o wykreślenie z projektu zmian w 
budżecie miasta na rok 2012 zadania o nazwie: „Wykonanie i montaż ścianki  do 
wspinaczki w hali sportowej przy ulicy Jana Pawła II” i przeznaczenie wolnej kwoty 
na rezerwę ogólną.- kierował się zasadą, że gmina nie powinna dublować działalności 
komunalnej z działalnością prywatną. Przypomniał, że na terenie miasta są już dwie 
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ścianki wspinaczkowe w prywatnych obiektach. Zdaniem radnego gmina powinna 
wspierać, a nie konkurować z działalnością prywatną.  
 
Marek Niemiec wyraził nadzieję, że ścianka wspinaczkowa w hali sportowej przy al. 
Jana Pawła II spowoduje, że obiekt ten stanie się atrakcyjniejszy dla mieszkańców 
oraz zwiększy dostępność do tego typu atrakcji. 
 
W dalszej dyskusji udział wzięli:  
Grzegorz Chudomięt – poparł  wypowiedź Marka Niemca. Przypomniał również o 
staraniach radnego Marka Niemca, który już w poprzedniej kadencji dążył do 
wybudowania ścianki wspinaczkowej w hali sportowej. Podał inne przykłady zadań, 
które realizuje gmina nie narażając się na uwagi, że konkuruje z sektorem prywatnym. 
Stanisław Gładysz  - wyraził obawy, że wybudowanie ścinki wygeneruje dodatkowe 
koszty związane z jej użytkowaniem (np. zatrudnienie instruktora). 
- Grzegorz Peczis wyraził nadzieję, że ścianka nie powstanie w pomieszczeniach dla  
sekcji bokserskiej.  Poparł argumentację radnego Andrzeja Kopecia.  
- Robert Młodziński - poparł wniosek radnego Andrzeja Kopecia. Poprosił o 
informację, czy w budżecie miasta zostały zabezpieczone środki na uruchomienie  
kąpieliska w obiekcie AZOTOR oraz  na naprawienie nawierzchni ulic uszkodzonych 
w okresie zimowym. 
 
Ewa Dudzińska, z-ca prezydenta miasta poinformowała, że wybudowanie ścianki w 
hali sportowej ma umożliwi ć dostęp do tego typu atrakcji ludziom mniej majętnym. 
Poinformowała również o prowadzonych pracach  przygotowawczych 
poprzedzających  pozimowe remonty dróg i chodników. 
 
Paweł Rams, z-ca prezydenta poinformował, że basen jest w trakcie przygotowania do 
sezonu (otwarcie planowane jest między 15 czerwca a 1 lipca). 
 
Grzegorz Mankiewicz podał przykłady zadań, które potwierdzają jego opinię, że os. 
Kłodnica jest faworyzowane w stosunku do innych osiedli. Jednocześnie zastrzegł, że 
nie neguje zasadności ich wprowadzenia.  
 
Mirosław Wantuła, nie zgodził się z taką opinią, gdyż wskaźnik procentowy nie 
potwierdza preferowania os. Kłodnica. Przypomniał, że w poprzednich latach osiedle 
to było pomijane przy planowaniu zadań inwestycyjnych.  
 
Wypowiedź Mirosława Wantuły  poparli: Rafał Olejnik, Halina Mińczuk, Ewa 
Odulińska. 
 
Ryszard Pacułt zgłosił wniosek formalny o zamknięcie listy mówców. 
 
Elżbieta Czeczot, prowadząca obrady poinformowała, że na liście zgłaszających się do 
dyskusji pozostało trzech radnych: Adam Sadłowski, Grzegorz Peczkis i Andrzej 
Kopeć. 
Następnie poddała wniosek radnego Ryszarda Pacułta pod głosowanie: 
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„za” oddano 18 głosów, „przeciw” 0,  „wstrzymujących się” 0. 
 
Adam Sadłowski zaproponował aby w trakcie rozmów z przedstawicielami spółek 
PKP poruszyć problem likwidacji wielu kursów pociągów z Opola i Gliwic do 
Kędzierzyna-Koźla. Poprosił o bliższą informacje na temat lokalizacji ścianki w hali 
sportowej oraz planowanej odpłatności za korzystanie. 
 
Marek Niemiec poinformował, że ściankę zamontuje MOSiR, a właściwe służby 
techniczne zaplanują odpowiednie miejsce. 
 
Grzegorz Peczkis i Andrzej Kopeć odnieśli się do wypowiedzi Grzegorza Chudomięt.  
 
Następnie przewodnicząca obrad Elżbieta Czeczot poddała pod głosowanie wniosek 
Komisji Finansowo-Gospodarczej o wykreślenie z projektu zmian w budżecie miasta 
na rok 2012 zadania o nazwie: „Wykonanie i montaż ścianki  do wspinaczki w hali 
sportowej przy ulicy Jana Pawła II” i przeznaczenie wolnej kwoty na rezerwę ogólną 
„za” oddano 6 głosów, 
„przeciw” 12, 
„wstrzymujących się” 1 
Wniosek nie uzyskał akceptacji. 
 
Kolejne głosowanie dotyczyło projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 
na rok 2012  - wraz z autopoprawkami: 
„za” oddano 16 głosów, 
„przeciw” 0” 
„wstrzymujących się” 5 głosów.  
 

Uchwała Nr  XXI/281/12   
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia  26 kwietnia  2012r.     

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2012.   
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
15. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawił Robert 
Młodziński, przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag podejmując uchwałę stosunkiem głosów: 
„za” oddano 17 głosów, 
„przeciw” 0” 
„wstrzymujących się” 3 głosy.  
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Uchwała Nr XXI/282/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji 
informacji o kandydatach na ławników. 

 
Informację o pozytywnym zaopiniowaniu projektu ww. uchwały przedstawił Tadeusz 
Urbańczyk, przewodniczący Komisji Prawno-Administracyjnej. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. „za” oddano 20 
głosów. 
 

Uchwała Nr XXI/283/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji  

informacji o kandydatach na ławników 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 

 
Ad. 9. 
Stanowisko Rady do skarg rozpatrzonych przez Komisję Rewizyjną.  
 
 
Wnioski i uzasadnienie Komisji Rewizyjnej do skarg rozpatrzonych na posiedzeniu 
komisji przedstawił Grzegorz Chudomięt, przewodniczący komisji. 
 
1. stanowisko  w sprawie złożonej dnia 27 lutego 2012 r. ponownej skargi Pana (...)*  na 
zlekceważenie przez Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-
Koźlu  stanowiska najemców lokali komunalnych dot. sposobu zagospodarowania 
nieruchomości wspólnej przy al. Jana Pawła II 39 w Kędzierzynie-Koźlu 
 
Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta o podtrzymanie stanowiska zawartego 
w Uchwale Nr XVIII/226/12 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 31 stycznia 2012 r. 
poprzez uznanie skargi złożonej dnia 27 lutego 2012 r. na zlekceważenie przez Dyrektora 
Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu  stanowiska najemców 
lokali komunalnych dot. sposobu zagospodarowania nieruchomości wspólnej przy al. Jana 
Pawła II 39 w Kędzierzynie-Koźlu za bezzasadną. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag podejmując uchwałę jednogłośnie, tj. „za” oddano 18 
głosów. 

Uchwała Nr XXI/284/12 
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Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
w sprawie złożonej dnia 27 lutego 2012 r. ponownej skargi Pana (...)*, na 
zlekceważenie przez Dyrektora Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych w 
Kędzierzynie-Koźlu  stanowiska najemców lokali komunalnych dot. sposobu 
zagospodarowania nieruchomości wspólnej przy al. Jana Pawła II 39 w Kędzierzynie-
Koźlu 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
2. stanowisko w sprawie złożonej dnia 8 lutego 2012 r. skargi pani (...)* w zakresie 
bezpodstawnych pomówień wygłoszonych przez Dyrektora Miejskiego Zakładu Cmentarnego 
w Kędzierzynie-Koźlu, zwanego dalej Dyrektorem MZC, podczas posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle w dniu 18 stycznia 2012 roku skierowanych 
przeciwko Firmie Pogrzebowej (...)* mogących skutkować utrudnianiem prowadzenia ww. 
działalności gospodarczej 
 
Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta o stwierdzenie, że Rada Miasta 
Kędzierzyn-Koźle  nie jest organem właściwym do rozpatrzenia wniesionej skargi. 
 
Grzegorz Peczkis poinformował, że na posiedzeniu komisji głosował „przeciw”, gdyż 
chciał zaprotestować przeciwko sposobowi załatwienia przez komisję sprawy, tj.  
komisja wysłuchała jednej strony (dyrektora MZC), dyskutowała na temat a następnie 
przegłosowała że nie będzie się sprawą zajmować. Wyraził przekonanie, że nie tak 
powinna obradować Komisja Rewizyjna.  
 
Grzegorz Chudomięt, przewodniczący Komisji Rewizyjnej wyjaśnił, że tocząca się 
dyskusja nie dotyczyła tematu skargi lecz kwestii czy komisja powinna zająć się 
rozpatrzeniem sprawy. Po dyskusji komisja uznała, że nie jest władna do 
rozstrzygnięcia  sprawy. 
 
Po upewnieniu się, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady 
Elżbieta Czeczot poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 4 
„wstrzymujących się” 2 głosy 
 
 

Uchwała Nr XXI/285/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
w sprawie złożonej dnia 8 lutego 2012 r. skargi pani (...)* w zakresie bezpodstawnych 
pomówień wygłoszonych przez Dyrektora Miejskiego Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-
Koźlu, zwanego dalej Dyrektorem MZC, podczas posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady 
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Miasta Kędzierzyn-Koźle w dniu 18 stycznia 2012 roku skierowanych przeciwko Firmie 
Pogrzebowej (...)* mogących skutkować utrudnianiem prowadzenia ww. działalności 
gospodarczej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 10. 
Interpelacje, zapytania i oświadczenia Radnych. Odpowiedzi na interpelacje i 
zapytania.  
 
Ryszard Pacułt  poinformował o pracach budowlanych prowadzonych na terenie 
kozielskiej wyspy. W związku z tym zwrócił się z pytaniem, czy konserwator wyraził 
zgodę na prowadzenia prac o tak szerokim zakresie  na terenie wyspy oraz jak będzie 
ona wyglądała po wybudowaniu zakładu. 
 
Ewa Dudzińska, z-ca prezydenta miasta poinformowała, że pozwolenie na budowę 
wydaje Starostwo, a właścicielem terenu jest Agencja Nieruchomości Rolnej, która 
będzie egzekwowała od inwestora właściwego uporządkowania terenu po zakończeniu 
inwestycji. Zadeklarowała upewnienie się, czy była wydana zgoda konserwatora na 
prowadzenie inwestycji. 
 
Łukasz Szostak ponowił prośbę o przychylne potraktowanie jego sugestii w sprawie 
przeznaczenie środków na wybudowanie ścieżki rowerowej w os. Blachownia 
( w przypadku zrezygnowania z wybudowania ścieżki rowerowej na wale 
przeciwpowodziowym). 
 
Ewa Dudzińska zadeklarowała, że po spotkaniu w maju będzie wiadomo czy ścieżka 
na wale będzie w tym roku remontowana. Jeżeli nie to środki zostaną przesunięte na 
rozpoczęcie budowy ścieżki rowerowej na os. Blachownia. 
 
Grzegorz  Mankiewicz zwrócił uwagę, że prezydent miasta kolejny raz jest nieobecny 
na sesji. 
 
Ewa Dudzińska poinformowała o pilnych obowiązkach prezydenta miasta, które 
uniemożliwiły prezydentowi uczestniczenie w obradach Rady. 
 
Grzegorz Mankiewicz poprosił o informację na temat zaawansowania prac 
związanych z wydaniem zarządzenia prezydenta miasta dot. odpłatności za wynajem 
sal gimnastycznych. Ponadto skrytykował ulotkę  promującą bezpłatne badania i 
szczepienia profilaktyczne w 2012 roku. Uważa za niestosowne promowanie się 
prezydenta miasta za pieniądze mieszkańców oraz zwrócił uwagę na drobny, 
nieczytelny druk. 
 
Odpowiedzi udzieliła Katarzyna Dysarz, dyrektor MZOiW – z wyjaśnień wynika, że 
trwają prace związane z opracowaniem zarządzenia prezydenta miasta. Jednak z uwagi 
na powstałe trudności dot. poboru należnej odpłatności za wynajem sali, prace te 
wydłużają się.  
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Grzegorz Chudomięt zwrócił się z pytaniem  w sprawie przeznaczenia środków z 
budżetu na odtworzenie komputerów w szkole nr 20 (ok 70 tys. zł.) po powodzi w 
2010 r. Czy zostały komputery utracone w trakcie powodzi? Czy utracone komputery 
zostały przekazane darmowo? Czy komputery utracone pochodziły z sali 
komputerowej ? 
 
Telesfor Jankowski poprosił o sprawdzenie, czy w wyniku pogłębiania dna Odry  nie 
została naruszona  skarpa wyspy.  
 
Grzegorz Peczkis potwierdził, że prawdopodobnie nastąpiło podebranie wyspy, jednak 
kwestię tą powinni ocenić specjaliści. 
 
Hubert Majnusz poprosił o informację na temat etapu realizacji zadania 
inwestycyjnego dot. budowy sali gimnastycznej przy szkole na os. Blachownia. 
Poruszył problem złego stanu nawierzchni ulic na os. Blachownia. 
 
Ewa Dudzińska, z-ca prezydenta miasta poinformowała o wykonaniu wstępnych prac 
poprzedzających wykonanie projektu sali. 
 
Marek Mazurkiewicz zadeklarował podjęcie doraźnych działań w celu usunięcia dziur. 
 
Andrzej Kopeć interesował się zarejestrowanymi w mieście  prywatnymi żłobkami 
oraz możliwościami  pozyskania dotacji z budżetu miasta na ich funkcjonowanie. 
 
Katarzyna Dysarz, dyrektor MZOiW udzielając odpowiedzi poinformowała, że do tej 
pory został zarejestrowany jeden prywatny żłobek. Poinformowała o planowanych 
tymczasowych rozwiązaniach, które umożliwi ą przyznanie dotacji na funkcjonowanie 
żłobka. 
 
Halina Fogel zwróciła się z prośbą o podjęcie działań w celu uporządkowania 
niewielkiego terenu w okolicy sklepu Rossman w Koźlu oraz zadbania o rabaty w 
okolicy byłego kina Hel. 
 
Z-ca prezydenta miasta Ewa Dudzińska zadeklarowała sprawdzenie, kto jest 
właścicielem gruntów.  
 
Grzegorz Peczkis zwrócił się z prośbą o rozważenie możliwości zmiany porządku 
obrad sesji w taki sposób aby punkt dot. interpelacji i zapytań radnych został ujęty w 
pierwszej części obrad. Uzasadniając postulat poinformował, że kierownicy 
wydziałów i innych gminnych jednostek oczekują przez wiele godzin, aby udzielić 
odpowiedzi na pytania i interpelacje radnych.  
 
Elżbieta Czeczot, przewodnicząca Rady Miasta uzasadniając dotychczasową praktykę 
ujmowania punktu interpelacje i zapytania radnych w końcowej części obrad, 
poinformowała, że celem jest zapewnienie kierownictwu dostatecznego czasu na 
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przygotowanie  odpowiedzi na pytania radnych. Przypomniała o swojej prośbie aby 
radni pisemne zapytania i interpelacje składali na początku obrad. Na zakończenie 
zadeklarowała rozważenie możliwości realizacji wniosku. 
 
Adam Sadłowski poprosił o informację na temat efektów działań zmierzających do 
pozyskania inwestorów. 
 
Halina Damas-Łazowska poinformowała o oficjalnej odpowiedzi, że inwestor 
zrezygnował z lokalizacji inwestycji .w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Łukasz Szostak poparł wniosek Grzegorza Peczkisa o przesunięcie punktu interpelacje 
i zapytania radnych do pierwszej części porządku obrad. 
 
 
Ad. 11. 
Rozpatrzenie zmian w składzie osobowym Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot poinformowała o pisemnej rezygnacji 
radnego Andrzeja Kopecia z pracy w składzie Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
Przyjęcie rezygnacji wymaga zatwierdzenia w formie uchwały Rady Miasta. 
Upewniwszy się, że radny Andrzej Kopeć podtrzymuje rezygnację,  wyraziła żal z 
tego powodu. 
 
Wojciech Jagiełło wysoko ocenił merytoryczne przygotowanie radnego Andrzeja 
Kopecia. Jednocześnie podzielił się swoimi odczuciami, że rozumie przyczyny, 
którymi kierował się radny, np. często zdarza się, że wypracowane na posiedzeniu 
komisji wspólne stanowisko nie jest w dalszym procedowaniu uwzględniane. Oznacza 
to, że przygotowanie merytoryczne radnych nie ma przełożenia na pracę Rady. 
Poinformował, że podobne odczucia ma jako członek Komisji Oświaty, Kultury i 
Kultury Fizycznej.  
 
Grzegorz Peczkis podzielił się opinią, że niedobrze jest jeżeli jakieś ugrupowanie ma 
znaczącą większość w Radzie Miasta. Jednocześnie wyjaśnił, że podstawą takiej opinii 
jest praca Komisji Rewizyjnej. Poinformował, że również rozważa złożenie 
rezygnacji, gdyż ma wrażenie, że jego sugestie zgłaszane w trakcie pracy tej komisji 
są systematycznie  odrzucane.  Uważa że pewne sprawy kierowane pod obrady 
Komisji Rewizyjnej powinny być już  na tym etapie rozważane i rozwiązane na 
posiedzeniu komisji.  
 
Elżbieta Czeczot  przerwała wypowiedź radnego argumentując, że punkt dotyczy 
zmian w składzie osobowym Komisji Finansowo-Gospodarczej. 
 
Grzegorz Peczkis nie zgodził się z argumentacją prowadzącej obrady. Jednocześnie 
zarzucił prowadzącej obrady niereagowanie w podobnej sytuacji podczas dyskusji  
radnych przy podejmowaniu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta.  
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Grzegorz Chudomięt zwrócił się z prośbą o umożliwienie wypowiedzi radnemu 
Grzegorzowi Peczkisowi w tym punkcie porządku obrad.  
 
Przewodnicząca obrad Elżbieta Czeczot poinformowała, że w punkcie „wolne 
wnioski” radnych Grzegorz Peczkis będzie mógł wypowiedzieć się między innymi na 
temat pracy komisji i Rady. 
 
W ramach protestu radny Grzegorz Peczkis opuścił salę obrad. 
 
Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w 
składzie osobowym Komisji Finansowo-Gospodarczej 
 
„za” oddano 13 głosów, 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 4 głosy 
 

Uchwała Nr XXI/286/12 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

 
w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Finansowo-Gospodarczej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
Ad. 12. 
Wolnie wnioski 
 
Grzegorz Chudomięt w wypowiedzi pokrótce przedstawił okoliczności związane z 
wypracowaniem przez Komisję Rewizyjną wniosku do Rady Miasta o stwierdzenie, że 
Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle nie jest organem właściwym do rozpatrzenia skargi 
(...)*, w zakresie bezpodstawnych pomówień wygłoszonych przez Dyrektora 
Miejskiego Zakładu Cmentarnego w Kędzierzynie-Koźlu. Poinformował również, że  
radny Grzegorz Peczkis na posiedzeniu komisji był odmiennego zdania jednak nie 
potrafił komisji wskazać w jaki sposób ma zweryfikować tą skargę. 
 
Zbigniew Barszcz zwrócił uwagę na zdarzające się przypadki opuszczania obrad Rady 
bez zgody Przewodniczącej Rady. W związku z tym planuje na następnej sesji 
przygotować stosowny wniosek, który ureguluje sytuacje gdy radni samowolnie 
opuszczają sesje w trakcie trwania  obrad.  
 
Mirosław Wantuła poparł wypowiedź Zbigniewa Barszcza. Przypomniał, że zgodnie 
ze statutem Gminy nieobecność radnego na sesji powinna być odnotowana 
w protokóle. 
 
Elżbieta Czeczot zgodziła się z przedmówcami. 
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Stanisław Gładysz zwrócił uwagę, że jeden z radnych nagminnie się spóźnia i 
opuszcza sesje przed jej zakończeniem. W dalszej części wypowiedzi podzielił się 
uwagami na temat zadań komisji rewizyjnej w poprzednich kadencjach i kompetencji 
komisji rewizyjnej w VI kadencji Rady Miasta. 
 
Ryszard Pacułt   zgłosił wniosek aby nie rozsyłać radnym drukowanego tekstu 
projektu uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 
finansowej. 
 
Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot poinformowała, że kolejną sesję 
planuje zwołać na dzień 17 maja br.  
 
Ad. 13. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta 
Czeczot  zamknęła  XXI sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot  

 
Sesja zakończyła się o godz. 20.25 
Protokółowała  H. Olkowska 
 
 
 
 
 


